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Särskilt yttrande 
§ 3 Anläggning- och lokalförsörjningsplan 2023-2035 

I kommunplanen som beslutades i november kan vi läsa a: S, V, MP, delar av C och L  
menar a: man behöver formulera poliFska prioriteringar under året 2023. Det står a:  
det handlar om a: prioritera ekonomiskt och verksamhetsmässigt för a: uppnå största  
möjliga ny:a för invånarna. Vi moderater saknar dessa prioriteringar i Anläggning- och  
lokalförsörjningsplanen. 

I beslutsmeningen står det a: kommundirektören ska gå vidare med de projekt som är  
under rubriken pågående och där saknar vi styrets prioriteringar. När ekonomin för  
kommunen ser ut som den gör kan vi verkligen då prioritera e: ny: kommunalt  
gymnasium? Bör vi prioritera en friFdsgård för 25 åringar? Vi ser inte heller möjligheten  
a: påbörja en så stor investering som en mulFhall i dagsläget. Det finns behov som  
kommunen behöver prioritera först såsom platser i våra förskolor och grundskolor, LSS-  
boenden och boende för äldre för a: nämna några exempel. I varje projekt som startas  
behöver vi se över varenda krona och i vissa projekt behöver ambiFonen sänkas. E: bra  
exempel på det är ombyggnaden av kretsloppscentralen (Pe:erboda) där behöver vi inte  
ha konstverk för miljonbelopp. Vi eWerlyser starkt styrets mod a: leda kommunen i svåra 
ekonomiska Fder.  

När Anläggning- och lokalförsörjningsplanen ska godkännas ska även beskrivningen om  
uppdragen uppdateras trots a: dessa kan ha se: annorlunda ut i Fdiga processkeden.  

Moderaterna yrkade på återremiss a: planen ska uppdateras med den senaste  
informaFonen samt en tydligare prioritering. Dessvärre avslog styret denna återremiss. 
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